
 

Zápis z 1. výborové schůze KCHHMO – 8. 1. 2025, skype 

Přítomni: M. Cerman, Z. Čechová, J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková, S. Lepičová, P. Novotný, 
H. Svobodová, M. Touš, A. Veselíková 
Omluven: V. Veselý 
Za dozorčí radu: A. Brůžková 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze.  
2. Jako zapisovatel navržena Z. Čechová, ověřovatelé zápisu S. Lepičová, H. Svobodová. 

Zpracování usnesení L. Svobodová. Schváleno jednomyslně. 

3. Předseda požádal L. Svobodovou o přednesení usnesení z minulé VS. Proběhla kontrola 

plnění jednotlivých bodů. Dle kontroly trvá úkol V. Veselého zřídit si funkční e-mail a Z. 

Čechová oslovit další veterináře. 

4. Schválení programu výroční členské schůze. Zaslán e-mailem A. Veselíkovou. Výbor klubu s 

programem souhlasí. 

5. Zprávy funkcionářů: 

 Z. Čechová, jednatel: zdraví členy výboru a informuje o tom, že veterináře osloví v 

nejbližší době. V průběhu svátků toto nesplnila a za to se omlouvá. Dále informuje o 

tom, že vyřídila veškeré další požadavky. Odpověděla chovatelce CHS Půlnoční bouře 

ohledně souhlasného stanoviska se zapůjčením chovné feny do CHS z Panských lesů, 

déle s veterináři upravila adresu poradce chovu na S. Lepičovou. Dále dorazil dotaz 

od chovatelky, proč za klub v rámci klubové webu odpovídá p. Koupelka. 

H. Svobodová a A. Veselíková vysvětlují, že p. Koupelka již několik let pomáhá z 

administrací a nyní poslední měsíce i odpovídá členům na jejich požadavky v rámci 

této agendy. Probíhá diskuze. Výbor klubu se shoduje na tom, že je nutné uvést ho 

na klubových stránkách. Zařídí redakční rada. 

 L. Svobodová: informuje o tom, že se setkala s představitelem ČMKJ a dotazovala se 

na elektronické zasílání krycích listů. Zjistila, že nyní byly podepsané nové stanovy 

ČMKJ, které obsahují i možnost elektronické komunikace. Dále jí bylo řečeno, že je 

možné zasílat krycí listy chovatelům elektronicky, že není nutné zasílat originál 

poštou. L. Svobodová se S. Lepičovou vyzkouší tuto možnost. Výbor souhlasí, že se 

pokusíme zasílat krycí listy s razítkem poradce chovu pomocí e-mailu. Chovatel dále 

již na PK zašle dokument s originálním podpisem majitele psa a feny. Dále se hovoří o 

double krytí. Výbor dochází k závěru, že toto není urgentní a bude diskutováno při 

osobním výboru a následně zapracováno do zápisního řádu klubu. Dále je předána 

informace a vyjádření ke kupírování psů, kdy vyšlo nové nařízení z ČMKU. Pro naše 

pracovní klubová plemena se nic nemění a v případě, že chovatel chce, tak kupírovat 

štěňata může. Poslední informace se týká agendy výstavního referenta. L. Svobodová 

informuje, že bylo spuštěno přihlašování na KV u EV. 

 S. Lepičová, poradce MO, STA: informuje, že MVDr. Pepřík stále zasílá výsledky jako 

přehled. Nechodí v papírové formě. Dále hovoří o došlé žádosti od chovatelky na 

možnost inseminovat fenu, která ještě nebyla kryta. Výbor ani chovatelská rada s 

tímto nesouhlasí a výjimku nepovolují. Jednatelka chovatelku informuje. PCH dále 

informuje výbor o své možné neúčasti na členské schůzi. Výbor klubu bere na vědomí 

a zprávu poradce chovu případně přednese L. Svobodová. 



 

 M. Touš, koordinátor výběru do chovu: omlouvá se za pozdní dodání výsledků VDCH. 

Dále navrhuje, aby byly VDCH rozmístěny rovnoměrně po kvartálech. Probíhá 

diskuze. Výbor klubu souhlasí s uspořádání VDCH v kvartálech v průběhu roku. Bude 

stanoven minimální počet psů, aby se VDCH konal. Dále je vhodné personálně 

obsadit VDCH tak, aby zde nebyli členové komise z druhého konce republiky. Bude 

více využito zkušených chovatelů, členů výboru a klubu, kteří budou v dosahu. Výbor 

souhlasí. P. Novotný se dotáže organizátora, zda bude možnost uspořádat VDCH při 

KV v Olomouci. Jako čtvrtý termín navržen 28. 10. 2025 (místo bude upřesněno). 

Probíhá diskuze o složení komise na VDCH při ČS. Rozhodčí bude L. Svobodová, 

členové J. Kopřiva a člen chovatelské rady. Jako čekatel bude při všech VDCH 

přítomna Z. Čechová. Na ostatní VDCH rozhodčí osloví M. Touš a bude informovat 

výbor. Dále probíhá diskuze o žádostech. Výbor se v průběhu prosince kladně vyjádřil 

k žádosti L. Trčkové. Jednatelka kladně odpoví za podmínky členství v klubu na 5 let.  

 Pavla L. Mičulková, výcvikář: doplňuje informaci, že dorazily další 4 žádosti o 

bronzový vůdcovský odznak. Žadatelé splnili podmínky. Jedná se o: M. Kanineckou, P. 

Zbořilovou, R. Levého, R. Mana, Z. Matějkovou. Seznam diplomů pro ČS zaslán e-mail 

jednatelce. Jednatelka připraví na ČS. Plakety zajistí výcvikář. Dále se hovoří o návrhu 

na čestné uznání klubu. Navrhován je Fr. Baier, MVDr. P. Březina, Fr. Blahuš. Výbor 

souhlasí. Dále M. Touš zašle seznam dosavadně udělených uznání a bude dán prostor 

pro návrhy po e-mailu. Dále probíhá diskuze o čestném členství, zda neupravit 

podmínku, aby nebylo čestné členství jen na základě věku, ale i podmínka 

několikaletého členství. Probíhá diskuze. Výbor souhlasí s podmínkou 5ti letého 

členství pro uznání čestného členství. Z. Čechová navrhuje, zda se v reakci na nárůst 

cen poštovného nezměnit výši poplatků. Výbor klubu souhlasí, že bude probráno na 

nejbližší členské schůzi. Bude probrána i cena inzerce do zpravodaje.  

 H. Svobodová, ekonom a matrikář: hovoří o částkách na výplaty podpory 

reprezentace. Veškeré články byly zaslány. H. Svobodová vyplatí na základě 

splněných podmínek. Nové členy ke schválení zašle výboru e-mailem.  

 J. Kopřiva, poradce HO: dotazuje se jak nakládat s výsledky DKK. Poradce chovu bude 

výsledky zakládat a zpracovávat.  

 

Předseda klubu poděkoval za účast. Další výbor bude v pátek 21. 3. 2025 před ČS od 

17 hodin.  

Zapsala Zuzana Čechová 


